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Abstract (en)
[origin: US2017345599A1] An overload release includes a bimetallic element, a tripping slide, a latch and an energy store. In an overload situation
the bimetallic element actuates the tripping slide; as a result, the tripping slide actuates the latch, and as a result, the latch allows the movement
of the energy store. The latch is provided with a latch area and the energy store is provided with a latching area, the two areas mechanically
interacting in the latched state and the latch area being released from the latching area in the unlatched state, when there is an overload, to allow
the movement of the energy store. Further, the latch area or the latching area includes a projection.

Abstract (de)
Es wird ein Überlastauslöser mit einem Bimetall, einem Auslöseschieber, einer Klinke und einem Kraftspeicher offenbart, wobei bei Überlast - das
Bimetall den Auslöseschieber betätigt; - der Auslöseschieber dadurch die Klinke betätigt; und - die Klinke dadurch die Bewegung des Kraftspeichers
freigibt. Die Klinke ist mit einer Klinkenfläche versehen und der Kraftspeicher mit einer Verklinkungsfläche, wobei im verklinkten Zustand die beiden
Flächen mechanisch zusammenwirken und im entklinkten Zustand bei Überlast die Klinkenfläche von der Verklinkungsfläche gelöst wird zur
Freigabe der Bewegung des Kraftspeichers, und wobei die Klinkenfläche oder die Verklinkungsfläche einen Buckel aufweist.
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